
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte 
Marítim

Data: 7 febrer 2022
Número: 02/2022
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00h
Lloc: Salon de Reunions CC «la Marina»

assistixen:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor Partit Popular)

Esteban Ventura Martí Vocal (Regidor Ciutadans)

Lidón Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Tica Palau Campos Vocal (AA.VV. El Far)

Matilde Ramos Alonso Vocal  (Veïna Designada Alcaldia)

Ana Raga Cases Vocal (Representant AMPAs)

Roman Simó Gómez Secretario

No asisten: Manuel Gonzalez Galván ( Vocal AAV Marjalería)

Excusan  su  asistencia: Vicent  Ortiz  (Vecino  Designado  Alcaldía),  José  Carlos  Mas
(AA.VV.  Meridiano),   Tonica  Miralles  Cumba  (AC  Unió  Musical  del  Grau)  y  Vicent
Bonachera Forner AC Grupo Scout)

Orde del dia:

1.- Aprovació Acta 10 gener 2022

2.- Nou Carril Bici Av Harley Davidson

3.- Camp de Basket Antics Vivers

4.- Respostes Preguntes Anteriors Sessions

5.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “la Marina” del Grau de Castelló,
sent les 20:00h del dia 07 de febrer de 2022 sota la presidència  de la Il·lma Senyora
tinent d'alcalde, la senyora Mari  Carmen Ribera Soriano, es reunixen els  senyors i
senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la  Junta de Districte

1

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 7
ZJ

D
AQ

H
7H

N
3A

H
3Q

55
KN

Q
W

9T
AF

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 1
 d

e 
4 



Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe
de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DEL ACTA DE 10 DE GENER DE 2022

La Sra. Presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer
a la redacció del acta de la passada sessió del 10 de gener de 2018

No havent-hi cap objecció, s'aproven per unanimitat.

2.- NOU CARRIL BICI AV. HARLEY DAVIDSON

La Sra. Presidenta va informar els presents que s'havia connectat el Carril Bici
de l'Av. Ferrandis Salvador amb el de l'Av. Els Pins, a través de l'Av. Harley Davidson,
per  mitjà  de  la  creació  d'un  nou  tram  de  Carril  Bici  on  abans  havien  places
d'aparcament. Va afegir que per a pal·liar la pèrdua d'estes places, en el següent tram
de l'Av Harley Dávidson – des d'Av. Els Pins fins a Cmno. Serreual -  s'havien modificat
les  places  d'aparcament,  de  manera  que  l'aparcament  “en  bateria”  havia  sigut
substituït per l'aparcament “en cordó”.

Va comentar que entenia les queixes dels veïns per la supressió de places
d'aparcament, ja que la zona està prou massificada, però que si  volem tindre una
ciutat sostenible, cal fer sacrificis. Respecte al problema de l'aparcament, va dir que
l'ajuntament estava buscant solucions.

3.- CAMP DE BASKET ANTICS VIVERS

La  Sra presidenta va anunciar als membres de la junta la construcció d'una
pista de basket en els terrenys contigus al Jardí  del Port,  que antigament estaven
ocupats per un viver. Dita solar pertany a l'Autoritat Portuària que és qui ha decidit
donar-li el dit ús. Va afegir que no seria un camp complet sinó dos mitges pistes, a
causa de la seua particular forma de falca que impossibilita el que s'instal·le una pista
completa.  Va  finalitzar  dient  que  les  palmeres  que actualment  hi  ha  dins  del  dit
terreny es mantindran, ja que són dels pocs espècimens que queden en la zona, a
causa del morrut roig.

4.- CONTESTACIÓ PREGUNTES JUNTES ANTERIORS

Quant a la sol·licitud realitzada per la  Sra. Lidón Ribera  en la passada sessió
ordinària  de  8  de  novembre  de  2011  sobre  la  instal·lació  d'un  rètol  visible  en  la
biblioteca del Grau, la Sra Presidenta va comentar que ja està sol·licitat.

Sobre la sol·licitud realitzada pel Sr. Ortiz en la passada sessió ordinària de 8 de
novembre de 2011 d'instal·lar nous mini-ecoparques enfront de la Tinència d'Alcaldia i
el  Casal  Jove,  la  Sra.  Presidenta va  informar  de  que  s'havia  sol·licitat  al  regidor
competent, Ignaci Garcia.

Respecte  a  la  sol·licitud  realitzada  pel  Sr.  Guillamón  en  la  passada  sessió
ordinària de 8 de novembre de 2011  de que es netejara el solar situat després de
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l'Hotel  Turcosa,  va  contestar  la  Sra.  Presidenta que  dita  solar  tenia  una  Orde
d'Execució de neteja pendent.

Respecte a la sol·licitud de resoldre els problemes de tràfic que s'originen en la
C/Estrela i adjacents en les hores d'entrada i eixida d'escolars en el CEIP la Pineda,
realitzada la passada sessió ordinària  de 13 de desembre per  la  Sra.  Raga,  la  Sra.
Presidenta va informar que els tècnics de tràfic estaven ja treballant en això.

Respecte  al  Projecte  Bici  Segura fins  a  CEIP  la  Pineda,  que ha realitzat  una
professora del mateix centre junt amb els seus alumnes, pel qual es va interessar la
Sra.  Raga en la  passada sessió  ordinària  del  13 de desembre,  va contestar  la  Sra.
Presidenta que els tècnics de mobilitat ho estaven estudiant.

La  Sra.  Palau va  sol·licitar  la  passada  sessió  ordinària  realitzada  el  13  de
desembre,  informació  sobre  les  tarimes  dels  bars  tancats.  Va  contestar  la  Sra.
Presidenta que ja estaven totes retirades excepte la del Forn Mila en C/Canalets, però
que ja s'havia requerit a la propietària perquè la retirara.

També va informar la  Sra. Presidenta a la  Sra. Palau, que ja s'havia realitzat la
poda dels plataners de la Pza Mare de Déu del Carme.

5.-  PRECS I PREGUNTES

La  Sra.  Palau  es  va  queixar  de  que  després  de  mirar  el   pressupost  de
l'ajuntament per al present any, havien destinat al problema de les plagues 66000€,
poc mas que a les colònies de gats, a qui han destinat 60000€. Va afegir que no tenia
res en contra dels gats, però que si ja de per si els 66000€ destinats a plagues era una
quantitat  mes  que  ridícula,  veure  que  al  dit  problema  se  li  dóna  la  mateixa
importància que al dels gats és ofensiu.

Va  contestar  la  Sra  Presidenta que  no  coneixia  eixes  dades,  però  que  els
consultaria.

També es va queixar la Sra Palau de que en el Grau s’havia suspes Cap d’Any,
Sant Antoni i Carnestoltes, mentre que a Castelló s’havia permés la cel·lebració de la
Magdalena.

Va contestar la Sra presidenta que traslladaria la queixa al Patronat de Festes.

La  Sr.  Ramos  es queixe  de  que  el  grup  situat  al  costat  del  Jardí  del  Port
denominat Grup Jose Antonio no complix la Llei de Memòria Històrica. 

Va contestar la Sra. Presidenta que s'informaria sobre el procediment que s'ha
de seguir respecte d'això.

El Sr. Guillamón  va informar de que al final de la C/Hnnos Pinsà hi ha un pas
de zebra sense rebaix.

Va contestar la  Sra Presidenta que donaria les ordes oportunes perquè es
realitzara.

També es va queixar  el  Sr.  Guillamón de la situació produïda la setmana
anterior quan una de les zeladores del Centre Cultural estava de baixa i l'ajuntament
no designe a ningú per a substituir-la, havent de tancar el centre.
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I sent les 21 hores de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més
assumptes que tractar, la Sra. Presidenta alça la sessió, de tot això, com a Secretari En
done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb a la Sra. Presidenta
del Consell Municipal de Districte Grau.
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